

《单词百科:recirculated是什么意思?recirculated怎么发音?recirculated的解释和用法》

英语单词recirculated是什么意思?recirculated怎么读?recirculated怎么发音?简答网为您整理了recirculated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



recirculated的意思

- 1、adj.再循环的;
- 2、v.再循环 (recirculate的过去式和过去分词);

recirculated的双语例句

- 1、Objective To summarise the clinical experience on transpterional approach for treatment of recirculated aneurysm by microsurgery.

目的总结翼点入路显微外科技术治疗颅内前循环动脉瘤的临床体会.

2、A recirculated cooling water system with open-type cooling-tower is commonly used in alcohol distilleries.

结合浮法玻璃生产特点,介绍了常用的两种循环冷却水系统.

3、Scheme 1 : whole set of equipment is cooled by purified recirculated water of factory.

方案 一: 成套设备采用工厂净环水冷却.

4、RECIRCULATED AIR Conditioned air mixed with air from the passenger compartment.

再循环空气,调制后的空气与客舱来的空气之混合.

5、If the spray water is recirculated until equilibrium conditions exist.

如果喷淋水不断循环直到稳定状态.

6、The oil is cooled and recirculated in the scrubbing towers.

油经冷却并在洗涤塔中循环使用.

以上是简答网为您整理的recirculated怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于recirculated的用法、recirculated的释义、recirculated的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/recirculated>